
ســید احســان خاندوزی در مراسم معارفه "حجت اله 
عبدالملکی" به عنوان دبیر جدید شــورای عالی مناطق 
آزاد تجــاری - صنعتــی و ویژه اقتصادی کشــور که با 
حضور معاونان و مدیران کل ستادی و تعدادی از رؤسای 
سازمان های زیر مجموعه برگزار شد، مطالبه نخست خود 
از دبیر جدید شورای عالی مناطق آزاد تجاری - صنعتی و 
ویژه اقتصادی کشور را تدوین لایحه اصلاح قانون مناطق 
آزاد عنوان و اظهار کرد: کار هایی پیش تر در کمیســیون 
اقتصادی مجلس انجام گرفته که شاید بتوان از مواد آماده 
آن اســتفاده کرد، اما ترجیح این اســت که خود دولت 

لایحه ای در این خصوص به مجلس تقدیم کند.
وی افزود: خود ما هم در گذشته، ایراد هایی به دبیرخانه 
شورای عالی مناطق آزاد تجاری - صنعتی و ویژه اقتصادی 
به لحاظ عدم شفافیت اطلاعات تجاری مربوط به ورودی 
و خروجی های آن ها داشتیم و اینکه، این "ظرفیت بزرگ" 
به جای کمک به تولید و صادرات، تبدیل به پایگاهی برای 
واردات و قاچاق به داخل کشور شده است که این همان 
ایرادی بود که مقام معظم رهبری نیز به این موضوع داشتند 

و از آن ابراز نارضایتی می کردند.
وزیر اقتصاد ادامه داد: این به آن معنا نیســت که کلیت 
پدیــده مناطق آزاد تجاری - صنعتی و ویژه اقتصادی، 
پدیده ای دارای ایراد و مسئله است؛ بلکه ما باید بتوانیم به 
سمت طراحی مدل بهینه ای برویم که این مناطق، ضمن 
بهره مند ســازی فعالان اقتصادی از مزیت های مالیاتی 
و گمرکی، به ســمت ســهولت کار اقتصادی، تولید و 

صادرات بروند.
خاندوزی بیان کرد: اگر ما در وزارت اقتصاد داریم برای 
بهبود فضای کسب و کار تلاش می کنیم، بهترین جایگاهی 
که در یک محیط محدود برای پیاده سازی برنامه ها داریم، 
محلی مثل مناطق آزاد تجاری - صنعتی و ویژه اقتصادی 
است که دبیرخانه آن دارای اختیارات ویژه قانونی خیلی 

خوبی است.
وی تأکید کرد: حرکت ما باید به گونه ای باشد که ظرف 
حداکثر شــش ماه آینده بتوانیم با استفاده از تسهیل های 
انجام گرفته در زمینه سهولت کسب و کار، پیام و پالس 
مثبتی از مناطق آزاد تجاری - صنعتی و ویژه اقتصادی به 
فعالان اقتصادی بدهیم و آن را تبدیل به محیطی بســیار 

جذاب تر و دارای امتیازاتی ویژه تر کنیم.
وزیر اقتصاد متذکر شد: باید گمرکات به منظور نظارت 
دقیق بر ورودی و خروجی ها، در این مناطق مستقر باشند 
تا به این متهم نشویم که مناطق آزاد تبدیل به مبدأ قاچاق 

کالا و واردات بی رویه شده اند.

خاندوزی یادآور شد: در عین حال نباید مناطق آزاد را از 
مزیت های ذاتی خود تهی کنیم و جامعه کاملاً حق دارد 
از دولت بپرســد آیا شما می خواهید با این مناطق مشابه 

سرزمین اصلی رفتار کنید یا خیر؟
وزیر اقتصاد عنوان کرد: حتماً باید تکلیف این موضوع در 
قالب لایحه ای از سوی دولت روشن و حتی اگر طرحی 
هم در این زمینه از سوی مجلس ارائه شود، باید نظر دولت 

در آن "پایه" محسوب شود.
وی تأکید کرد: ما نیازمند یک سند قانونی محکم هستیم که 
چشم انداز آینده مناطق آزاد را برای تعیین تکلیف فعالان 

اقتصادی روشن سازد.
خاندوزی با اشاره به مفاد قانون احکام دائمی برنامه های 
توسعه کشور که بر مبنای آن باید به استثنای موارد امنیتی 
و نظامی، ســایر اختیارات به مدیران مناطق آزاد تفویض 
شود، گفت: متأسفانه این تفویض اختیار تاکنون صورت 
نگرفته و مناطق، مسئولیت هایی دارند که ایفای آن در زمره 
اختیارات آن ها نیســت و وقتی هم که ورود می کنند با 

ممانعت دستگاه های ذی ربط مواجه می شوند.
وزیــر اقتصاد با بیان اینکه مصادیق مکرری از این "عدم 
تفویض اختیار" وجود دارد که باید رفع شــود و فعالیت 
مدیران مناطق، البته با نظارت کامل قانونی، با قدرت پی 

گرفته شود.
وی تأکید کرد: یکی از موضوعات مهم که باید مورد توجه 
قرار گیرد، مسئله اصلاح نظام درآمد های خود سازمان های 
مناطق آزاد تجاری - صنعتی و ویژه اقتصادی است که باید 
به جای "زمین فروشی" و "واردات گرایی" به سمت یک 

نظام درآمدی سالم و پاک حرکت کنند.
خاندوزی متذکر شد: همچنین خود دبیرخانه مناطق آزاد 
تجاری - صنعتی و ویژه اقتصادی نیز باید جایی کوچک، 
چابک و فرز بوده و به دنبال توســعه تشکیلاتی خود و 

مسایل مشابه نباشد.
وزیــر اقتصاد با بیان اینکه قانون جدید مالیات بر ارزش 
افزوده باعث بروز مشکلات جدی با فعالان مناطق آزاد 

تجاری - صنعتی و ویــژه اقتصادی و عملاً در مواردی 
تبدیل آن به مالیات مضاعف شــده اســت، گفت: این 
موضوع نارضایتی خیلی زیــادی بین فعالان اقتصادی 

ایجاد کرده است که باید تعیین تکلیف شود.
وی عنوان داشت: من خیلی خوش بین هستم که با تلاش 
مجموعه دبیرخانه شــورای عالی مناطق آزاد تجاری - 
صنعتی و ویژه اقتصادی، خیلی از گره ها در همین ماه های 

اول باز شود.
خاندوزی ادامه داد: یک نکته بســیار مهم در خصوص 
مناطق آزاد تجاری - صنعتی و ویژه اقتصادی این است 
که مدیران و فعالان آن، در ایفای نقشی که به عهده دارند، 
باید مطمئن باشند، در برنامه های توسعه و قوانین مصوب 
مجلس شورای اسلامی، حتماً اقتضائات و الزامات این 
مناطق لحاظ می شود و این گونه نباشد که به یکباره فعالان 
مطلع شــوند، قوانینی تصویب شده است که حساب و 

کتاب آن ها را به هم می زند.
وزیر اقتصاد با بیان اینکه، تا قبل از تصویب ماده ۲۳ قانون 
برنامه ششم توسعه، وزارت امور اقتصادی و دارایی، نقش 
ویــژه ای در زمینه مناطــق آزاد تجاری - صنعتی و ویژه 
اقتصادی نداشــت، یادآور شد: هم اکنون، اما از ما سؤال 
خواهد شد که چه عملکردی در این خصوص داشته ایم.

وی در ادامه ابراز امیدواری کرد، دوره مسئولیت حجت اله 
عبدالملکی در شورای عالی مناطق آزاد تجاری - صنعتی و 
ویژه اقتصادی، دورانی تحول آفرین و شیرین برای فعالان 

این مناطق باشد.
خاندوزی عبدالملکی را آشنا با جهت گیری های کلان، به 
ویژه "سند تحول دولت مردمی" دانست و ابراز امیدواری 
کرد که شاهد کارنامه درخشان وی در این عرصه باشیم.

وزیر اقتصاد در ادامه با قدردانی از تلاش بی شائبه مجموعه 
تیم مدیریتی مناطق هفت گانه دبیرخانه شــورای عالی 
مناطق آزاد تجــاری - صنعتی و ویژه اقتصادی در یک 
سال گذشته، به ویژه، از زحمات "ابراهیمی" سرپرست 

این دبیرخانه تشکر کرد.
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احمد کتابفروش دبیر سندیکای صنایع کیش و یکی از مدیران و سرمایه گذاران 
خوشــنام بخش خصوصی کیش در یکی از نشست های سال گذشته در مرکز 
همایش های بین المللی کیش  که با حضور احسان خاندوزی نماینده وقت مجلس 
شورای اسلامی و وزیر فعلی اقتصاد و دارایی برگزار شد ، پیرامون بحث و بررسی 
مشــکلات مناطق آزاد و فعالان اقتصادی آن گفت:آقای دکتر ! ما از طرح مکرر 
و مســتمر مشکلات و قوانین پیچیده و جوراجوری که هرروز  در مورد کاهش 
مزیت های مناطق آزاد وضع و ابلاغ می شود خسته شده ایم.آقای دکتر ! اگر نظر 
مجموعه حاکمیتی بر این است که چیزی با عنوان مناطق آزاد نداشته باشیم تعطیلی 

آن را  رسما اعلام کنید تا ما هم تکلیف خودمان را بدانیم!
بنظر می رســد با انتصاب دبیر جدید شورایعالی مناطق آزاد توسط وزیر اقتصاد 
و دارایی  که در آن جلسه مخاطب این سرمایه گذار و فعال اقتصادی کیش بود،  
این پیام بطور روشــن  به آقای احمد کتابفروش و سایر سرمایه گذاران و فعالان 

اقتصادی مناطق آزاد و کیش داده شده است.
فردی  بعنوان شخص اول مناطق آزاد کشور منصوب می شود که مناطق آزاد را 
عامل لطمه به اقتصاد و فرهنگ کشور می داند واز آن بعنوان مرکزی برای پمپاژ 

فرهنگ مصرفی غرب یاد می کند!
پاسخ واضح تر و روشن تر از این جناب کتابفروش؟!

نقد روز...
پیام با تأخیر  هیئت دولت 

به احمد کتابفروش!

تدوین لایحه اصلاح قانون مناطق آزاد 
در اولویت قرار دارد 

خاندوزی  وزیر امور اقتصادی و دارایی در مراسم معارفه » دبیر جدید شورای عالی مناطق آزاد« :

     اقتصــاد کیش -  وزیر امور اقتصادی و 
دارایی با اشاره به بحث مالیات بر ارزش افزوده 
در مناطــق آزاد گفت: قانــون مالیات بر ارزش 
افزوده مورد گلایه فعــالان مناطق آزاد و ویژه 

اقتصادی است.

 اقتصاد کیش -     تجهیزات سامانه 1۳7 شرکت عمران، آب و خدمات کیش با هدف 
بهبود و تسریع روند ارائه خدمات به شهروندان ارتقاء یافت. 

به گزارش اقتصاد کیش  با توجه به اهمیت تامین زیرساخت های لازم برای ارتباط 
موثر ســاکنان با بخش های مختلف شــرکت ، همزمان با هفته کیش  و با حضور 
فرامرز صحرایی مشــاور مدیرعامل و مدیرکل  اداره کل حراســت سازمان منطقه 
آزاد کیش، محسن نظرپور رییس هیات مدیره و مدیرعامل شرکت عمران ، آب و 
خدمات ، مدیریت حراست و جمعی از معاونان و اعضای هیات مدیره این شرکت، 

سیستم های بی سیم جدید سامانه 1۳7 به بهره برداری رسید.
 بر اساس این گزارش با ارتقای این سامانه و برقراری ارتباط رادیویی مطلوب بین 
واحد های اجرایی از جمله اداره آتش نشــانی، معاونت خدمات شهری، مدیریت 
حمــل و نقل عمومــی، اداره اجرائیات و مدیریت بحران ، کیفیت ارائه خدمات به 

ساکنان و گردشگران ارتقاء یافته و تسریع می شود.  
لازم به ذکر اســت سامانه 1۳7 شرکت عمران، آب و خدمات با هدف ایجاد زمینه 
برای مشارکت هموطنان در مدیریت شهری، رفع مشکلات و معضلات شهری، 
دریافت دیدگاه ها و نقطه نظرات شهروندان در خصوص مدیریت شهری با رویکرد 
خدمت رسانی مطلوب تر و ایجاد ارتباط بیشتر مردم با مدیران ارشد راه اندازی شده 

است.

بروز رسانی سیستم بی سیم سامانه 137 
شرکت عمران، آب و خدمات کیش

 اقتصاد کیش -      تیم ســیار اهدای خون هرمزگان برای دریافت خون اهدایی 
ساکنان و گردشگران در کلینیک علی ابن ابیطالب )ع( کیش مستقر شد. 

مسوول تیم سیار اهدای خون هرمزگان اظهار داشت:  تیم سیار تا چهارشنبه 1۸ 
آبان به مدت ســه روز در کلینیک امام علی )ع(  جزیره کیش مســتقر شده و آماده 

حضور اهدا کنندگان خون است .
 ایمان زارعی با بیان اینکه اهدا کنندگان باید 1۸ تا ۶7 سال سن و بالای ۵۰ کیلوگرم 
وزن داشته باشند افزود: داوطلبان اهدای خون  می توانند در ۲ نوبت صبح از ساعت 

۹ الی 1۳ و عصر از ساعت 17 الی ۲۳ با همراه داشتن کارت ملی مراجعه کنند.
وی افزود: داوطلبان آقا هر سه ماه یکبار و خانم ها هر چهار ماه یکبار می توانند 
خون اهدا کنند و باید  با توجه به شرایط کرونایی تمامی پروتکل های بهداشتی 

خروج از منزل را رعایت کنند.
زارعی یادآور شــد: داوطلبان باید با مصرف مواد غذایی مقوی، مایعات کافی و 
پرهیز از مصرف دخانیات حداقل تا یک ســاعت قبل  از اهدای خون نســبت به 

اهدای خون اقدام کنند .

استقرار تیم سیار انتقال خون
 در جزیره کیش

 اقتصاد کیش -       دوره های آموزشــی شــرکت عمران آب و خدمات در راستای 
ارتقای سطح توانمندی منابع انسانی امسال ۲۵۶ درصد افزایش داشته است. 

به گزارش اقتصاد کیش  ، با توجه به اهمیت ارتقای سطح توانمندی های علمی و 
عملی کارکنان درشش ماه نخست امسال برگزاری دوره های آموزشی درون شرکت 

نسبت به مدت مشابه پارسال با افزالیش ۲۵۶ درصدی همراه بوده است . 
  دوره های آموزشی ویژه رانندگان حمل و نقل عمومی نیز در همین مدت نسبت به 
سال گذشته ۵7 درصد رشد داشته است. با توجه به پایان محدودیت های کرونایی 
برگزاری دوره های آموزشی در مرکز ورزش و تفریحات سالم کیش نیز رشدی ۶ 

برابری را تجربه کرده است.
همچنین اقدامات اصولی در بخش های مختلف سبب شده است تا نیاز به اصلاح 
فرایندهای موجود 1۳۲ درصد کاهش یابد. بر اساس این گزارش در راستای پیاده 
سازی سیستم های کنترلی ، تهیه و تدوین مستندات مورد نیاز ۵1 درصد افزایش 
داشته و اقدامات اصلاحی نظارت و اجرای سیستم مدیریت کیفیت نیز ۶1 درصد 

رشد داشته است.
علاوه بر این دوره های آموزشی، راه اندازی چند سامانه از جمله سامانه مدیریت 
ورزشی با هدف تسریع و تسهیل صدور کارت های ورزشی و سامانه معماری و 
شهر سازی همچنین تدوین برخی  شیوه نامه ها از جمله ساماندهی بهره برداری از 
مشاعات شهری ، تهیه و بروز رسانی فرم های گزارش عملکرد ماهیانه ،و دسته بندی 
و کد گذاری فرم ها با توجه به نقشه فرایندی شرکت، تهیه چک لیست هایی در جهت 
ارتقای نظارت و کنترل کیفی فعالیت های خدماتی ، و تهیه فرم هایی در جهت نظارت 
بر ایمنی ساختمان ها ، تعهدات سرمایه گذاران و زیر فرایندهای آموزش ایمنی از 
جمله فعالیت های مدیریت برنامه ریزی و توسعه شرکت عمران، آب و خدمات در 

شش ماه نخست سال 14۰1 بوده است.

آموزش ، توانمند سازی و بهبود 
فرایندها محور فعالیت شرکت عمران ، 

آب و خدمات کیش

 اقتصاد کیش -     عباس عبدی نوشت: »انتصاب اخیر در مناطق آزاد به هر دلیلی 
باشد، یک معنای آن دهن کجی آشکار به جامعه است یعنی برای افکار عمومی و 

نخبگان پشیزی ارزش قایل نیستیم.«
عباس عبــدی در توییتی به انتصاب حجت عبدالملکی به عنوان دبیر مناطق آزاد 

اقتصادی واکنش نشان داد.
عبدی نوشت: »انتصاب اخیر در مناطق آزاد به هر دلیلی باشد، یک معنای آن دهن کجی 
آشکار به جامعه است یعنی برای افکار عمومی و نخبگان پشیزی ارزش قایل نیستیم.«

حجت عبدالملکی که دوران پرحاشیه ای را در وزارت کار سپری کرد و سرانجام از 
آنجا کنار رفت، اخیرا به عنوان دبیر مناطق آزاد منصوب شده است.

پیشتر سعید محمد این سمت را در اختیار داشت که برکنار شد.

عباس عبدی:

این انتصاب  دهن کجی
 به جامعه است

 اقتصاد کیش -   مشــاور رئیس جمهور دولت نهم و دهم در توییتی به انتصاب 
حجت عبدالملکی به عنوان دبیر شورای عالی مناطق آزاد واکنش توییتری نشان داد.

 عبدالرضا داوری، مشاور رئیس جمهور اسبق محمود احمدی نژاد در توییتی نوشت: 
به عجایب دولت رئیسی این را هم اضافه کنید که کسی را بعنوان متولی  مناطق آزاد 
منصوب کرده اند که از اساس با توسعه مناطق آزاد مخالف است و توسعه این مناطق 

را برخلاف اقتصاد مقاومتی می داند.

عبدالرضا داوری مشاور رئیس جمهور دولت نهم و دهم:

از عجایب دولت رئیسی؛ سپردن مناطق 
اقتصاد کیش -  دبیر  جدید شورای عالی آزاد به کسی که با این مناطق مخالف است!

مناطــق آزاد تجاری - صنعتــی و ویژه 
اقتصادی گفت: مناطق آزاد با شــرایط و 
خصوصیاتی ویژه در نظر گرفته شده است 
که این ویژگی هــا این مناطق را به موتور 

محرک اقتصاد کشور تبدیل کرده است. 
حجت اله عبدالملکی در نشست با معاونین 
و مدیــران این مجموعه، از مناطق آزاد به 
عنوان موتور محرک توسعه اقتصاد کشور 
نام برد و اظهــار کرد: مجموعه دبیرخانه 
شورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
از بخش های مهم اقتصادی کشور و دولت 

محســوب می شوند و رئیس جمهور نیز 
نســبت به این مناطق حساسیت ویژه ای 
دارند. وی افزود: مناطق آزاد با شــرایط و 
خصوصیاتی ویژه در نظر گرفته شده است 
که این ویژگی هــا این مناطق را به موتور 

محرک اقتصاد کشور تبدیل کرده است.
عبدالملکی، به کمبودها و کاستی ها در برخی 
از مناطق آزاد کشور اشاره کرد و گفت: به 
طور کلی گلایه هایی در خصوص عملکرد 
مناطق آزاد وجود دارد، مثل اشکالاتی که در 
بسیاری از نظام های اقتصادی کشور با آن 
مواجه هستیم، اما در مقابل این اشکالات، 

ظرفیت های قابل اعتنایی است.
وی، به سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی 
در مناطــق آزاد و ویژه اقتصادی اشــاره 
کرد و گفت: انتقال فناوری های پیشرفته، 
گسترش و تسهیل تولید، صادرات کالا و 
خدمات، تامین نیازهای ضروری و منابع 
مالی از خارج و مهم ترین آن رفاه مناسب 
ساکنان این مناطق از جمله سیاست های 
کلی اقتصادی مقاومتی در این مناطق است 

که بر آن تاکید شده است.
دبیر شــورای عالی مناطق آزاد تجاری - 
صنعتی و ویژه اقتصادی افزود: در خصوص 
ایجاد مناطــق آزاد جدید، فصل الخطاب 
قانون اســت و با توجه به تصویب قانون 

گذار، حتماً تسریع خواهد شد.
عبدالملکی، در پایان از اقدامات صورت 
گرفته در دولت های قبل و زحمات سعید 
محمد و همچنین نصراله ابراهیمی تشکر 
کرد و گفت: ما رویکرد را تغییر نمی دهیم؛ 
بلکه تلاش می کنیم با همکاری هم سرعت 

را برای رسیدن به اهداف بیشتر کنیم.
مناطق آزاد از بدنه کارشناسی 

متخصص و فنی تشکیل شده است
نصراله ابراهیمی سرپرست سابق دبیرخانه 

شورای عالی مناطق آزاد تجاری - صنعتی 
و ویژه اقتصادی نیز در این نشست گفت: 
مناطق آزاد از بدنه کارشناسی متخصص 
و فنــی در حوزه های اقتصادی، توســعه 
مدیریــت، پارلمانــی و امــور مجلس 
و حوزه هــای فرهنگــی، اجتماعــی و 
گردشگری - خدماتی تشکیل شده است.

وی افــزود: در حال حاضر در کشــور ۸ 
منطقه آزاد فعال، 7 منطقه آزاد جدید و 7۹ 
منطقه ویژه اقتصادی وجود دارد که از این 
تعداد ۳۵ منطقه ویژه اقتصادی فعال و الباقی 

در مرحله راه اندازی هستند.
ابراهیمــی ادامه داد: مناطق ویژه اقتصادی 
در مقایســه با مناطــق آزاد دو وجه تمایز 
دارند، یکی اینکه توسط سازمان مسئول به 
صورت دولتی و خصوصی اداره می شوند 
و دیگری معافیت مالیاتی و گمرکی است 
که مناطق آزاد از معافیت مالیاتی ۲۰ســاله 
برخوردار هستند و در مناطق ویژه اقتصادی 
حسب فعالیت آنها این معافیت بین 7 تا 1۲ 
سال متغیر است. در این نشست هریک از 
معاونین و مدیران دبیرخانه شورای عالی به 
ارائه گزارشی از اقدامات و عملکرد حوزه 

فعالیت خود پرداختند.

دبیر جدید شورای عالی مناطق آزاد در جلسه شورای معاونین دبیرخانه : 

رئیس جمهور نگاه ویژه ای به مناطق آزاد دارد 

نساجی نمی آید ، چون  کیش زمین چمن ندارد!
اقتصاد کیش -  تیم فوتبال نســاجی در تعطیلات لیگ 

برتر اردوی خود را در خارج از کشور برگزار می کند.
تمرینات تیم فوتبال نساجی پس از شکست یک بر صفر 
شــاگردان حمید مطهری در دیدار سوپرجام تا ۲۳ آبان 

تعطیل شد.
در حال حاضر کادرفنی نســاجی مشغول ارزیابی محل 

مناسب برای برگزاری اردوی این تیم است.
ایزد سیف الله پور، مدیرعامل باشگاه نساجی درمورد این 
موضوع اظهار داشــت: قرار بود اردوی  تیم را در کیش 
برگزار کنیم اما جای گله مندی بسیاری دارد این جزیره 
زیبا که می تواند پذیرای تیم های مختلف از کشورهای 
مختلف باشد، هنوز زمین و تجهیزاتش آماده نشده است .

وی افــزود: بــه همین دلیل این همه هتلــی که در این 
جزیره زیبا است، بدون مسافر می ماند. قرار بود در کیش 
تمرینات خود را  برگزار کنیم اما متاســفانه به دلیل آماده 

نبودن زمین چمــن کیش  بنا داریم اردویی در خارج از 
کشور داشته باشیم. این هم یک درد است که چرا با وجود 
چهار فصل بودن کشــور ما، زمین ها و کمپ های متعدد 

نداریم. مسئولان مازندران به ما قول داده بودند در چهار 
ســال کمپی را آماده کند که فکر می کنم این قول هم به 

خاطرات می پیوندد.

انتصاب پر حاشیه و اظهارات محافل سیاسی:

 
اقتصــاد کیش -   محمدرضا    خباز چهره سیاســی اصلاح طلب درباره انتصاب 
عبدالملکی به ریاست دبیرخانه مناطق آزاد  گفت      : به   نظر   می رسد   که   مسئولیت های  
 بالای   دولت   را   به   صورت   شــرکت   ســهامی   بین   گروه هایی   تقسیم   کرده اند   و   دنبال  

 شایسته   سالاری   نیستند  .                                                      
محمدرضا    خباز چهره سیاسی اصلاح طلب درباره انتصاب عبدالملکی به ریاست 
دبیرخانه مناطق آزاد  گفت      : به   نظر   می رسد   که   مسئولیت های   بالای   دولت   را   به   صورت  
 شرکت   سهامی   بین   گروه هایی   تقسیم   کرده اند   و   دنبال   شایسته   سالاری   نیستند  . چون  
 اگر   به   دنبال   شایسته   سالاری   باشند   باید   بدانند   فردی   که   می خواهد   یک   مسئولیتی   را   به  
 عهده   بگیرد   باید   حداقل   اطلاعاتی   را   از   کار   مربوطه   داشته   باشد  . اما   بسیاری   از   مسئولینی  

 که   در   جایگاه ها   قرار   گرفته اند   نسبت   به   آن   اطلاعاتی   ندارند  . 
یکی   از   ایراداتی   که   ما   به   آقای   رئیســی   داشــتیم   این   بود   که   کابینه   ایشان   به   ویژه   تیم  
 اقتصادی   به   کار   گرفته   شده   بسیار   ضعیف   است  . اگر   مشکلات   اقتصادی   کشور   حل  
 نمی شود   به   نظر   ما   مقصر   اصلی   کسانی   هستند   که   انتخاب های   اشتباهی   می کنند   و  
 افراد   نامناسب   را   در   جایگاهی   قرار   می دهند   که   به   هیچ   وجه   شایستگی   آن   را   ندارند .                                                                                                                                                                                                                                                           

حال   سوال   از   رئیس   جمهور   و   تصمیم   گیران   این   است   که   اگر   آقای   عبدالملکی   مناسب  
 بود   در   همان   وزارت   کار   ادامه   کار   می داد؛    چرا   ایشان   وادار   به   استعفا   شد   برای   اینکه  
 در   مقابل   مجلس   مجبور   به   استیضاح   نشود؟    ایشان   در   وزارت   کار   واقعا   ناکارآمد   بود  
 و   گرفتاری هایی   که   ایشان   در   آن   مدت   برای   وزارت   کار   و   امور   اجتماعی   ایجاد   کرد  
 به   گونه ای   است   که   تا   سال ها   زمان   برای   برطرف   کردن   آن ها   نیاز   است.  اما   الان   مجدد  
 ایشــان   در   جایگاهی   قرار   گرفته اند   که   بسیار   حساس   است   که   اگر   بخواهند   اقتصاد  
 کشور   را   اصلاح   کنند   یکی   از   نقاط   حساس   مناطق   آزاد   و   ویژه   کشور   است  . مگر   قحط  
 الرجال   است   که   چنین   اقداماتی   انجام   می شود  . این   انتصاب   نشان   می دهد   که   پست ها  
 بین   گروه های   خاصی   از   افراد   تقسیم بندی   شده   است   که   هرکس   باید   در   یک   جایگاهی  

 باشد   بدون   آنکه   شایستگی   لازم   را   داشته   باشد  .                                                                                                                                                                                                                                                                                      

خباز چهره سیاسی اصلاح طلب :

مگر  در مملکت قحط الرجال است ؟


